

## Protokoll styremøte 4-2023

**Møtte:** Jan Gjennestad, Ingerid Lærum Roll-Lund og Sindre Hindenes (vara)

**Teams:** Hanne Charlotte Gudim, Julie Mari Eikås Jenssen, Renate Solberg fra punkt 6-9 og Andreas Wassberg (vara)

**Ikke møtt:**

**Sted:** Bergen Travpark, Styrerommet og teams

**Tid:** Tirsdag 30.05.23 kl 17.30

### Saksliste

**1. Godkjenning av innkalling**

Innkalling godkjent

**2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte**

Protokoll er godkjent og signert fra de fysisk frammøtte

**3. Økonomi**

Forbundssekretær informerer om status på økonomi

Vedtak: Styret tar saken til etterretning

**4. Fellestrening høsten 2023**

Lørdag 30.09.23

Lørdag 21.10.23

Lørdag 25.11.23

**5. Aktivitetsstall- oppfølgingssak**

Jan, Hanne og Julie har vært på to møter med daglig leder på Bergen Travpark. På siste møtet ble det tegnet opp en konseptskisse. Tanken er at det skal kjøpes inn 4 ponnier og 2 hester. Det vil være 3 kursdager i uken, 2 dager der de har oppassere og en dag fri. Trenerne på Bergen travpark er positive til at ponnierne kan stå oppstallet hos dem, men vil ha mer informasjon.

De har også kontaktet DNT om kjøp av ponni. DNT signaliserer at forbundet står høyt på deres prioriteringsliste med aktivitetsstall og kjøp av ponni.

Hanne og Julie jobber med å få til en reklame-/informasjonsdag 18.juni.

Vedtak: Styret jobber videre med dette

## **6. Hestens dag - oppfølgingssak**

Forbundsleder har hatt et møte med kommunikasjons- og utviklingssjef i DNT Marius Lundstein. Han var veldig positiv til konseptet og vil hjelpe til med å lage en mal til flyers. De hadde lite giveaways de kunne bistå med.

Styret mener det burde være noen giveaways som lagene kan dele ut når de står på stands og det blir foreslått buff med VTF logo på. Hanne sjekker pris på dette.

Marius foreslo også at vi kunne kjøre en hesteeier-for-en-dag-konkurranse der det trekkes ut en "eier" fra hver stand og at vinnerne inviteres til kjøringen for så å ha "sin" hest i ett spesifikt løp. Styret synes dette er en god ide og vil prøve å gjennomføre den.

Det må arbeides videre med og få til en "mal" til lagene på hvordan hestens dag kan være. Styret vil ha et lagmøte der det gis informasjon.

Vedtak: Styret setter av 20 000 til giveaways, flyers etc i forbindelse med hestens dag. Sindre og Hanne skal jobbe videre med "mal" og Jan jobber videre med flyers.

## **7. Næringsforum - oppfølgingssak**

Forbundsleder informerer om at det kommer 6 personer fra FrP til Bergen Travpark på V75 lørdag 3.juni. Han vil guide de rundt på anlegget og ha en liten presentasjonsrunde som avsluttes med middag i VIP'n.

## **8. Høstkonferanse - oppfølgingssak**

Forbundssekretær har hentet inn tilbud fra Fjordline, men de hadde ikke kapasitet 15.-17.september. Vi fikk et tilbud 27.-29. oktober, styret mener det blir for sent på høsten med båttur. De fastholder opprinnelig dato for høstkonferansen og det undersøkes hoteller i Bergensområdet, fortrinnsvis nær Flesland. Diskuterer litt tema, men avventer hva som kommer fra DNT.

Vedtak: Styret står på den opprinnelige datoen som er satt og konferansen blir holdt i Bergensområdet. Forbundssekretær henter inn tilbud fra hoteller rundt Flesland.

## **9. Fagdag - oppfølgingssak**

Fagdagen som opprinnelig var satt opp 02.06 blir utsatt til 18.08  
Frode Hamre og Hesteklinikken har sagt ja til å stille da.  
Styret diskuterte flere eventuelle bidragsyttere til fagdagen.  
Vi trenger en god konferansier og mulig en person til i panelet.

Fagdagen vil være åpen for alle. Ikke-medlemmer må betale seg inn eller velge å melde seg inn i et travlag.

Vedtak: Forbundsleder tar kontakt med aktuelle bidragsyttere.

## 10. Generalforsamling Bergens Traverbane

Forbundsleder informerer om at denne blir i juni. Styret skal ha en representant i valgkomiteen.

Vedtak: Styret velger Ingerid Lærum Roll-Lund inn i valgkomiteen

## 11. Lagmøte - oppfølgings sak

På lagmøte 18.04 kom det ønske fra et av lagene at forbundet kontakter DNT om digitalt helsekort. Vi trenger mer informasjon om dette før vi kontakter DNT.

Nytt lagmøte blir 15.juni. kl 18.00

Vedtak: Forbundssekretær kaller inn til møte og innhenter mer informasjon ang digitalt helsekort og sender dette til DNT.

## 12. Eventuelt

**Ponnigruppen:** Ponnigruppen trenger flere instruktører da det per dags dato bare er to instruktører her. De ønsker hjelp til å finne noen som har lyst til å bli instruktør. Styret diskuterer dette og synes vi skal annonsere på facebook og i løpsprogrammet om noen er interessert i å ta på seg dette.

Det blir tatt opp at ponnienne ønsker å varme i banen på løpsdager. Styret diskutere om dette er noe som er mulig å få til.

Styret ønsker et møte med ponnigruppen.

Vedtak: Forbundssekretær og forbundsleder tar tak i dette og snakker med ponnigruppen.

Møtet ble hevet kl. 20.15

Vilde Vevatne Hereid, referent

Jan Gjennestad

Ingerid Lærum Roll-Lund

Hanne Charlotte Gudim

Julie Mari Eikås Jenssen

Sindre Hindenes